
 

 

 

 

Slovenský rybársky zväz – Mestská organizácia, Bottova 5, 971 01  Prievidza 
 
 
 

 

 

ZÁPISNICA 
 

Z rokovania delegátov riadnej mestskej konferencii MsO SRZ Prievidza  
konanej dňa 29.3.2025 v Prievidzi. 

 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny (48 delegátov) 
 
 
Program : 

 
1. Zahájenie Mestskej konferencie 

2. Voľba pracovných komisií (mandátová a návrhová) a voľba pracovného predsedníctva 

3. Uvítanie hostí a priestor pre ich príhovory 

4. Správa o činnosti výboru MsO SRZ Prievidza za rok 2024 

5. Správa o hospodárení MsO za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 

6. Správa o činnosti Kontrolnej komisie a jej stanovisko k hospodáreniu MsO v roku 2024 a 

návrhu rozpočtu na rok 2025 

7. Správa hlavného hospodára za rok 2024  

8. Návrh Hlavných úloh MsO na rok 2025 

9. Odovzdanie vyznamenaní   

10. Správa Mandátovej komisie o účasti delegátov na Mestskej konferencii 

11. Rôzne /diskusia 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver rokovania 

 
 

 
K bodu 1 : 
Rokovanie Mestskej konferencie MsO SRZ v Prievidzi otvoril a viedol pán Uhlár Slavomír.                       
Na rokovaní privítal delegátov konferencie a hostí: Ing. Bohuša Cintulu – tajomníka Rady SRZ, 
zástupcu primátorky mesta Prievidza – MVDr. Norberta Turanoviča,  zástupcu Rady SRZ  p. Tibora 
Bezušku.  
 
 
 
 



 

 

 

 

K bodu 2 : 
P. Uhlár predniesol návrh pracovného predsedníctva v zložení : 
Ing. Bohuš Cintula – tajomník SRZ 
Bezuška Tibor – člen Rady SRZ 
MVDR. Turanovič Norbert– zástupca primátorky mesta Prievidza 
Mgr. Marek Murár- predseda MsO 
Mgr. Lucia Ivenzová – tajomník MsO 
Ing. Michal Pánis -  hospodár MsO 
Ing. Jozef Ester – predseda KK 
Norbert Geier – účtovník MsO 
 
Hlasovanie : Za: 48  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
 
Návrh bol schválený 
 
Predsedajúci navrhol, aby mandátová komisia pracovala v zložení : 
1.Jaroslav Hepner - predseda komisie 
2.Kleman Miloslav - člen 
3. Jozef Ďurica - člen 
 
Hlasovanie :  Za : 48   Proti : 0  Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
 
Predsedajúci navrhol aby návrhová komisia pracovala v zložení : 
1.Hrdý Milan - predseda komisie 
2. Kuchárik Ján - člen 
3. Mišovic Ján - člen 
 
Hlasovanie : Za : 48   Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 3 :  
Predsedajúci  privítal zástupcu primátorky mesta Prievidza p. Turanoviča a odovzdal mu slovo. 
P. Turanovič sa prihovoril prítomným hosťom a delegátom na MK a v rámci svojho príhovoru sa 
poďakoval zo strany mesta Prievidza za spoluprácu a vyzdvihol najmä aktivity v oblasti starostlivosti 
o životné prostredie a práce s mládežou. 
 
K bodu 4 : 
Správu o činnosti MsO SRZ Prievidza za rok 2024 predložil predseda mestskej organizácie Mgr. 
Marek Murár.  Písomná správa tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice. K tejto správe neboli žiadne otázky. 
 
K bodu 5 : 
Správu o hospodárení MsO SRZ Prievidza za rok 2024 predložil pán Norbert Geier – účtovník MsO. 
Písomná správa tvorí prílohu č.2 tejto zápisnice. K tejto správe neboli žiadne otázky.  



 

 

 

 

Návrh rozpočtu organizácie na rok 2025 predniesol podpredseda Mgr. Marek Murár. Podrobne 
vysvetlil jednotlivé položky.  Do návrhu rozpočtu navrhol zmenu v položke č. 5 a 20 (presun fin. 
prostriedkov). Návrh rozpočtu tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice. 
 
K bodu 6 : 
Správu o činnosti Kontrolnej komisie MsO za rok 2024 a jej stanovisko k ročnej účtovnej závierke 
hospodárenia MsO a návrhu rozpočtu na rok 2025 predložil predseda komisie Ing. Jozef Ester. 
Písomná správa tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. K tejto správe neboli žiadne otázky. 
 
K bodu 7 : 
Správu hlavného hospodára o hospodárení v rybárskych revíroch v roku 2024 predložil hlavný 
hospodár Ing. Michal Pánis. Písomná správa tvorí prílohu č.5 tejto zápisnice. Taktiež predniesol aj 
informáciu o brigádnickej činnosti. K tejto správe neboli žiadne otázky. 
 
K bodu 8 : 
Návrh Plánu hlavných úloh na rok 2025 predložila tajomníčka MsO Mgr. Lucia Ivenzová. Písomný 
dokument tvorí prílohu č. 6 tejto zápisnice.  
 
K bodu 9 : 
Za odvedenú prácu v prospech MsO SRZ Prievidza bol vyznamenaný Ivan Nagy, ktorému bolo 
udelené čestné členstvo MsO SRZ Prievidza.  
 
K bodu 10 :  
Predseda mandátovej komisie predniesol správu mandátovej komisie, kde vyslovil záver, že mestská 
konferencia je uznášania schopná. Prítomných delegátov je 48 čo predstavuje 98% účasť pozvaných 
delegátov. 
 
K bodu 11 :  

• Prítomným sa prihovoril na úvod diskusie Ing. Cintula, ktorý konštatoval že úroveň 

a transparentnosť MK MsO Prievidza je na vysokej úrovni. Ďalej odprezentoval informácie 

ohľadom fungovania SRZ v rámci celého SR. Konštatoval, že klesá privlastňovanie úlovkov, 

čo hodnotil pozitívne.  Pozitívne hodnotil kroky ktoré podniká MsO SRZ Prievidza v rámci 

snahy o prirodzenú reprodukciu ichtyofauny. Kritizoval legislatívu v oblasti ochrany určitých 

druhov živočíchov, ktoré nepriaznivo vplývajú na vodnú populáciu. Objasnil podrobnosti 

a úskalia v oblasti výnimiek na odstrel kormorána veľkého. Informoval ohľadom investícii 

Rady do nákupu výrobných stredísk, aktuálnej produkcii v rámci týchto stredísk 

a odprezentoval požiadavku Rady na pôžičku. Pôžička by sa mala týkať investície do 

výrobných stredísk.  

 

• Do diskusie sa prihlásil hlavný hospodár – ktorý odprezentoval cenové ponuky, ktoré 

prišli v rámci projektu oprava hrádze na Lukovici.  V rámci toho sa do diskusie zapojil aj 

predseda MsO, ktorý podrobne objasnil situáciu ktorá predchádzala – ako hrádza v priebehu 

roka 2024 začala pretekať a zistilo sa, že je to vážny problém. K projektovej dokumentácii sa 

vyjadroval sa aj statik a stavebný inžinier. MK sa následne zaoberala alternatívou ktorú zvolí 



 

 

 

 

na opravu hrádze v rozsiahlej diskusii. Z diskusie vyplynulo aj niekoľko návrhov na uznesenie 

(viď. Uznesenie MK 2025). 

 

• Hlavný hospodár predniesol informácie ohľadom zarybňovania pstruhom dúhovým 

a zverejňovaním informácii ohľadom zarybnenia . 

 

• Hlavný hospodár predniesol návrh ohľadom potreby zakúpenia novej dodávky pre 

MsO SRZ Prievidza.  

Návrh na hlasovanie: Zakúpenie dodávky pre potreby MsO formou financovania z prebytkového 
fondu mimo rozpočtu organizácie. 
 
Hlasovanie : Za : 33   Proti : 10  Zdržal sa : 5 
Návrh bol schválený 
 

• Hlavný hospodár informoval ohľadom situácie na VN Nováky v súvislosti so sumcom 

veľkým – ktorá je čiastočne riešiteľná pretekmi. 

 

• Pán Uhlár odprezentoval požiadavku na zmenu vo volebnom poriadku – adresovanú 

tajomníkovi SRZ a návrhmi na zlepšenie v oblasti informovania členov SRZ a širokej 

verejnosti prostredníctvom relácie „Na rybách“. 

 

• Pán Uhlár požiadal tajomníka Rady aby predniesol podrobné podmienky pôžičky pre 

Radu SRZ. Do diskusie sa zapojil pán Bezuška, ktorý uviedol, že ostatné organizácie sú 

spokojné s úrokom a poskytnutou pôžičkou. 

 

Pozn. zasadanie opustili 3 členovia 
 
Návrh na hlasovanie: Poskytnutie pôžičky pre Radu SRZ vo výške 50 000,00Eur na dobu 2 rokov, za 
podmienok, ktoré určí výbor MsO a zmluvu podpíšu štatutári organizácie. 
 
Hlasovanie : Za : 24   Proti : 15  Zdržal sa : 6 
Návrh bol schválený 
 
 

• V rámci diskusie sa riešila problematika ohľadom VN Nitrianske Rudno a zaraďovanie nových 

vodných plôch do zväzových vôd. Tajomníčka kritizovala, že Rada SRZ stále nevytvorila 

mechanizmus ani žiadnu smernicu na to, aby vo zväzových kaprových povoleniach revíry 

pribúdali a nie ubúdali. 

   



 

 

 

 

• MK sa v diskusii zaoberala aktuálnym počtom členov a uznesením z minulosti, ktoré tento 

počet limituje. 

 

• Predseda MsO požiadal, aby aj tento rok bolo prijaté rozhodnutie v rámci uznesenia, ktoré 

dovoľuje presúvanie financií medzi jednotlivými položkami v rámci rozpočtu okrem odmien, 

pričom je potrebné dodržať celkový rozpočet na príslušný rok. 

 

• Nakoľko bol prítomný tajomník Rady SRZ boli odprezentované požiadavky na Radu a návrhy 

na zlepšenie fungovania. Rozsiahle sa diskutovalo na tému zvýšenia odvodov Rade SRZ . 

 

• Hlavný hospodár verejne poďakoval MUDr. Stanovi za prácu v rámci chovu PP a zubáča na 

RH Lukovica, ktorú robí bez toho aby si nárokoval na finančnú odmenu. 

 
K bodu 12 : 
P. Uhlár predniesol návrh na Uznesenie zo zasadnutia dnešnej MK. Toto uznesenie bolo prijaté. 
 
 
K bodu 13 : 
Na záver poďakoval predsedajúci delegátom a hosťom za účasť na Mestskej konferencii a rokovanie 
ukončil. 
 


